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Op te bergen 
in de band van 
22 april 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 15 april 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 15 april 2009 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) vanaf 13:20 uur 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
H. Hornstra (PvdA) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) vanaf 14:00 uur 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) vanaf 16:00 uur 
J.H. Bats (VVD) 
 
Afwezig: 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 13:00 uur en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergaderingen 11 en 18 maart 2009 e n de lijst van toezeggingen 
Naar aanleiding van de samenvatting van 11 maart 2009 informeert GL of de NS de toezegging om te 
zoeken naar een creatieve oplossing om de intercitytrein te laten stoppen in Hoogeveen is nageko-
men. 
Gedeputeerde Bats antwoordt dat dit niet het geval is. 
 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn de nrs. 2, 3, 4, 7, 11, 12, en 13 worden afge-
vinkt. 
 
De verslagen worden vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De fractie van de CU heeft gevraagd om agendering van de brief van SNN van 7 april 2009 over de 
samenwerking tussen regio’s in Europa. Agendering zal plaatsvinden in de statencommissie BFE van 
27 mei 2009. 
 
De fractie van het CDA informeert naar aanleiding van het jaarverslag van de Statengriffie, wanneer 
de lange termijnagenda verschijnt en of de griffie voldoende capaciteit heeft voor het nakomen van 
deze werkzaamheden. 
De voorzitter zegt toe de vragen mee te nemen naar het Presidium. 
 
De fractie van het CDA informeert naar aanleiding van het Jaarverslag van de commissie Rechtsbe-
scherming wat wordt gedaan met de opmerking dat wederom sprake is van niet deugdelijke motive-
ring. 
Gedeputeerde Bats zegt toe dat hierop een schriftelijke reactie zal komen.  
 
De fractie van de VVD informeert of GS terug komt op de inhoud van de brieven A6 en B5 die gaan 
over de financiële verhoudingen van de provincie. 
Gedeputeerde Vlietstra geeft aan hierop bij de Voorjaarsnota (VJN) terug te zullen komen 
 
4. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
5. IPO 
Er zijn geen op- of aanmerkingen bij dit agendapunt. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van gedeputeerde staten van 12 februari 2 009 over Meerjarenplan Groningen Airport 
Eelde 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over het meerjarenperspectief van Groningen Airport Eelde en 
geven input aan de hand van de actualisatie van het businessplan Groningen Airport Eelde 2008 voor 
een eerste verkenning van de provinciale rol bij Groningen Airport Eelde na 2013.  
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De Vereniging Omwonenden Luchthaven Eelde (VOLE), dhr. Van Beukering maakt evenals mevrouw 
Jonker – ter Veld, de laatste op persoonlijke titel, gebruik van het spreekrecht. Deze bijdragen zijn bij 
de samenvatting gevoegd. 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, GL, CU, SP, CDA  en de VVD: 
GL vindt het businessplan slecht onderbouwd. Zo staat niet vermeld wat te doen als de baanverlen-
ging niet doorgaat. De fractie is van mening dat de in februari 2004 gemaakte afspraak om naar de 
staten terug te gaan als de baanverlenging voor 1 juni 2006 niet wordt gerealiseerd, door GS moet 
worden nagekomen. Ook de PvdA vraagt wat de betekenis is van deze datum, een fatale datum of 
een datum van orde? Daarnaast is voor de PvdA de allesomvattende vraagt hoe wordt de bijdrage 
van de provincie door Brussel beoordeeld? Moet de jaarlijkse steun ook worden aangemeld? De PvdA 
komt niet terug op de afspraak om tot 2013 een bijdrage te verlenen. Voor de VVD en het CDA staat 
buiten kijf dat de baanverlenging er (snel) moet komen. Ruim baan voor GAE aldus deze fracties. De 
CU ziet GAE als onderdeel van de noordelijke infrastructuur. Structurele subsidie ligt echter niet voor 
de hand. Steun aan het vliegveld is een politieke afweging geen bedrijfseconomische. De SP wil een 
nut en noodzaak onderzoek naar de baanverlenging. Ook vraagt deze fractie zich af wat de risico’s 
zijn die de provincie loopt en hoe het zit met de emissierechten zoals door een inspreker is genoemd. 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De door de insprekers maar ook door de directeur van GAE genoemde duurzaamheidsaspect wordt 
door de gedeputeerde positief genoemd en passend binnen het collegeprogramma en hij gaat het 
college voorstellen dit samen met GAE op te pakken. GAE is onderdeel van de noordelijke infrastruc-
tuur, maar niet van de publieke infrastructuur. De GAE moet goed inpasbaar zijn in de omgeving. De 
door VOLE genoemde cijfers zijn onjuist. Het ook door VOLE genoemde begrip agiostorting is geen 
misleiding, maar om fiscale redenen is de bijdrage zou omschreven. De in 2004 gemaakte afspraak 
om bij het niet verlengen van de startbaan voor 1 juli 2006, opnieuw in discussie te gaan met PS kan 
niet meer worden nagekomen. De destijds onderliggende stukken van de staatssecretaris, zijn be-
schikbaar voor de statencommissie.  
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Bats zegt toe de brief van de staatssecretaris van 21 februari 2004 over de baanver-
lenging en de hierbij behorende verdere correspondentie toe te zenden aan de statencommissie. 
 
6b. Kredietcrisis 
Inhoud: In de brief van 2 april 2009 van GS wordt de voortgang van de opstelling van de provinciale 
versnellingsagenda kredietcrisis toegelicht en zijn in de statencommissie BFE van 11 maart jl gestelde 
vragen rondom het thema versnelling beantwoord. 
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA en de VVD: 
De PvdA stelt een aantal vragen over de werkloosheidcijfers, de relatie met de VJN en de gevolgen 
van het JSF project voor werkgelegenheid in Hoogeveen. Zowel de CDA als de PvdA informeren of 
GS contacten heeft in dezen met locale banken. Het is zinvol om banken aan te spreken op hun eigen 
verantwoordelijkheid. Daarnaast wil het CDA weten of afstemming heeft plaatsgevonden met de 
Drentse gemeenten, of voorfinanciering mogelijke is en of de betalingstermijn van facturen terugge-
bracht kan worden naar 15 dagen. De VVD vindt ondanks alle acties dat de uitvoering sneller kan. 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De werkloosheid in Drenthe was in februari 7,6% van de beroepsbevolking, 3% meer t.o.v. januari en 
1% meer t.o.v. februari 2008. Tot nu toe wordt niet met banken overleg gevoerd. GS richt zich op ver-
snellen, intensiveren en scholing. De JSF staat niet op de versnellingsagenda, maar hierover zijn al 
langer contacten met gemeente en de NOM. Er is een goede afstemming met gemeenten. In de vol-
gende commissievergadering wordt een concreet pakket met voorstellen gepresenteerd. Per maatre-
gel zal worden aangegeven wat het betekent en wat de consequenties zijn. Voorfinanciering is tot 
heden niet gevraagd. Samenwerking met gemeenten vindt wel plaats. 
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: De mogelijkheid om facturen eerder dan binnen de huidige 25 dagen te beta-
len wordt meegenomen in de brief van GS over de versnellingsagenda die op 27 mei a.s. in de com-
missie wordt besproken. 
Gedeputeerde Vlietstra: in SNN-verband (Bestuurscommissie EZ) aan de orde te stellen of het zinvol 
is een gesprek aan te gaan met de belangrijkste banken.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit onderwerp terugkomt bij de VJN en voor 
de volgende vergadering zal worden geagendeerd. 
 
6c. Statenstuk 2009-377; Uitvoering toekomststrateg ie Essent  
Inhoud van het stuk: voorstel en ontwerpbesluit inzake de uitvoering van de Toekomststrategie van 
Essent. Dit voorstel is een vervolg op de discussienotitie Verkoop aandelen Essent die op 18 maart 
2009 is besproken. In die discussienotitie is de achtergrond geschetst om te komen tot een actuele 
strategie voor de toekomst, voor zowel het netwerkbedrijf als het productie- en leveringsbedrijf van 
Essent. Op grond van de Provinciewet artikel 158, tweede lid, besluiten gedeputeerde staten tot even-
tuele aandelenverkoop. Dit besluit wordt genomen nadat PS een ontwerpbesluit is toegezonden 
en in de gelegenheid zijn gesteld hun wensen en bedenkingen kenbaar te maken aan GS.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van de PvdA, VVD, CDA, CU GL en SP: 
De PvdA heeft nog steeds twijfels bij de verkoop van de aandelen zeker gelet op de ontwikkelingen in 
Noord-Brabant. Ook het CDA en GL vragen zich af of om die reden uitstel van beslissing niet beter is. 
De PvdA heeft nog steeds vragen over de duurzaamheid, de kerncentrale, de border leases, de op-
brengst van de verkoop van Essent-milieu, maar ook of de opbrengst voldoende extra financiële ruim-
te geeft. Het CDA is in grote meerderheid voor de verkoop van de aandelen. Wel blijft de vraag in 
hoeverre het Rijk de bedragen kan afromen en wat het bedrag van bruglening is. De VVD ziet ook nu 
geen aanleiding om niet over te gaan tot verkoop van de aandelen. Deze fractie zal informeren of het 
op verzoek van de VVD in Brabant opgestelde vertrouwelijke rapport beschikbaar kan komen voor 
Drenthe. De SP vindt dat de verkoop in handen is gelegd van een handje vol gedeputeerden. De ge-
kozen volksvertegenwoordigers hebben geen stem in de verkoop. De SP komt op voor het algemene 
belang en is volstrekt tegen verkoop van de aandelen. De CU memoreert dat de fout in het verleden 
ligt toen in 2006 de Tweede Kamer heeft ingestemd met de splitsingswet. Nu de opbrengsten enorm 
zullen zijn wordt gevraagd om voorzichtigheid en wijs rentmeesterschap. Gelet op de noodzakelijke 
investeringen bij Enexis is het de vraag of dividend in de eerste jaren geen utopie is. GL blijft nog 
steeds tegen verkoop van de aandelen. 
    
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Alles afwegende vindt GS het verstandig om mee te doen aan de verkoop van de aandelen. Drenthe 
heeft een eigen verantwoordelijkheid en hoeft niet te wachten op andere provincies. Alle colleges van 
GS moeten op 12 mei a.s. een beslissing nemen en die vervolgens kenbaar maken aan de toezicht-
houder (het Rijk). Dividend wordt gebruikt voor cofinanciering. Ruimte ontstaat pas bij de 2e tranche. 
Nederland is voortvarend te werk gegaan met de splitsingswet, maar een ieder is wel gehouden aan 
de Nederlandse wetgeving. De verwachting is niet dat het Rijk de opbrengst van de verkoop gaat af-
romen, het wordt immers uitgekeerd aan aandeelhouders. Door het juridische eigendom te laten bij 
EPZ wordt voldaan aan de voorwaarde om de kerncentrale in publieke handen te laten. RWE wijkt wat 
duurzaamheid betreft niet af van andere grote bedrijven. De onjuiste tekst op blz. 2 (advies nr. 3) van 
de beleidsbrief wordt gecorrigeerd. Het Drentse aandeel van de bruglening bedraagt € 59.280, weg te 
zetten tegen 5% rente. Desgevraagd geeft de gedeputeerde aan dat in Noord-Brabant op 24 april een 
beslissing wordt genomen door PS, op 17 april vindt in die provincie hierover een extra statencommis-
sie plaats. 
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra zegt toe een overzicht te doen toekomen wanneer de provincie Limburg ver-
gadert over de aandelenverkoop Essent. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6d. Statenstuk 2009-370; Programma Provinciehuis va n Morgen: Revitalisering provinciehuis 
Inhoud van het statenstuk: GS adviseren PS om op basis van het Verbouwplan revitalisering provin-
ciehuis de in 2008 gedane reserveringen voor indexatie ad € 2.600.000,-- en voor maatregelen in het 
kader van klimaat en energie ad € 4.300.000,-- definitief beschikbaar stellen. 
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, VVD, CDA, SP, CU en GL: 
De VVD, de PvdA en de CU stemmen in met het voorstel. Het genoemde bedrag is voor de fracties 
absoluut het maximale. Extra wensen zijn alleen mogelijk als hiervoor ruimte binnen het budget wordt 
gevonden. De PvdA informeert naar de onderhoudskosten en de zgn. 1% regeling. Ook de SP stelt 
hierover vragen. De PvdA ziet mogelijkheden voor het gebruik van een extra commissiekamer, zonder 
video notulering, alleen met audio. Deze fractie geeft desgevraagd aan tijdens de vergadering van PS 
van 22 april a.s. terug te komen op het vorig jaar ingediende amendement. De VVD wijst op eerdere 
besluitvorming over de video notulering. De huidige vorm van notulering zou ook voor andere ruimten 
moeten gelden. Het CDA kan instemmen met het voorstel mits het onderdeel klimaat niet een te groot 
risico is. De terugverdientijd van 11-13 jaar is te vaag. Argumenten dat de vorig jaar geconstateerde 
terugverdientijd van 42 jaar onjuist zou zijn, heeft het CDA niet gevonden. GL informeert hoe GS grip 
op zowel de aanbesteding als de uitvoering gaat houden. De SP heeft nog geen standpunt ingenomen 
over het voorstel. 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS hopen op een inverdieneffect bij de aanbesteding. Is dat het geval dan kunnen de extra wensen 
worden uitgevoerd. De staten zullen hierover worden geïnformeerd. Via de P&C cyclus zullen de sta-
ten op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelen van dit programma. De onderhoudskosten 
blijven gelijk. De provinciale klimaat en energie-uitgangspunten zijn een belangrijke doelstelling ge-
weest bij realisering van deze plannen. Op de energiekosten gaat € 100.000 bespaard worden. In 
hoeverre video notulering ook op andere plaatsen in het gebouw mogelijk is, binnen het bestaande 
budget, zal worden nagegaan. 
De gedeputeerde wil binnen het budget blijven en geeft desgevraagd aan hieraan zijn positie te ver-
binden. 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Baas zegt toe voor de vergadering van PS van 22 april de inverdientijd van de Warmte 
Koude Opslag (WKO) te zullen nagaan.  
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
 
6e. Statenstuk 2009-376; Intensivering Marketing en  promotie van Drenthe 
Inhoud van het statenstuk: GS verzoeken PS om in te stemmen om € 1 miljoen beschikbaar te stellen 
aan Marketing Drenthe voor de tijdelijke intensivering van de Marketing en Promotie-inspanningen uit 
het Stimuleringsfonds Drentse projecten. En een aanvullend voorstel te laten ontwikkelen voor toeris-
tische productontwikkeling. 
 
Samenvattende reactie van de fracties GL, CU, SP, VVD, CDA en PvdA: 
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De fracties van CU, VVD, CDA en PvdA kunnen zich vinden in het voorstel. GL staat ook achter het 
voorstel maar wil het stuk mogelijk amenderen om de campagne niet alleen voor 2009 te laten gelden 
maar ook voor 2010. Bij de VJN wil GL de campagne met vier jaar verlengen. Daarnaast lanceert GL 
het idee voor een “Drenthe House” in bijvoorbeeld Amsterdam. Van daaruit zou Drenthe toeristisch 
kunnen worden vermarkt. De overige fracties zijn niet erg enthousiast over dit voorstel. De PvdA vindt 
dat gekeken moeten worden naar de juwelen van Drenthe zoals sensor city. 
De VVD benadrukt het belang van monitoring van de resultaten. De SP wil geen geld stoppen in tv-
spotjes en advertenties. Evaluatie is eerst op zijn plaats voor wederom geld wordt gegeven 
Liever wil de SP geld beschikbaar stellen voor het project Natuurlijk Drenthe. De SP overweegt met 
een amendement te komen op 22 april a.s.  
Deze fractie lanceert het idee om als vrolijke tegenhanger van het “Drentenieren” het woord “Drietsen” 
in te voeren. Door Drenthe op een gepimpte fiets.  
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Vlietstra is blij verrast door alle suggesties. Het idee van Sensor city zal zij voorleggen 
aan Marketing Drenthe. Monitoring wordt al bij voortduring gedaan door Marketing Drenthe. Zij ont-
raadt een amendement op dit incidentele voorstel, beter is dit te doen bij de VJN wanneer de financië-
le positie van de provincie bekend is.  
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6f. Statenstuk 2009-382; Positie en rol statenleden  binnen het AB-SNN 
Inhoud van het statenstuk: In de vergadering van het algemeen bestuur van het SNN (AB) van 3 
maart jl. is de notitie Positie en rol van de Statenleden in het algemeen bestuur van het SNN bespro-
ken. De uitgangspunten van de notitie zijn in stemming gebracht en door een meerderheid overgeno-
men. Het is de bedoeling dat PS in de vergadering van 22 april a.s. hierover beslissen en het AB 
daarover op 26 mei a.s. een besluit neemt. Indien de PS’n het voorstel overnemen, zal dit uiteindelijk 
nog moeten leiden tot een besluit van PS tot wijziging van de Gemeenschappelijke regeling SNN 
(GR). 
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL: 
PvdA, CDA VVD en CU stemmen in met het voorstel. Zij memoreren de lange weg die is gelopen om 
tot dit besluit te komen. Het resultaat is niet volmaakt, maar beter dan wat het was. De CU merkt wel 
op dat de agendavorming en de actieve informatieplicht door het DB meer op afstand staan. Het CDA 
informeert naar het standpunt van de PvdA in Fryslân en wil een termijn afspreken wanneer geëvalu-
eerd gaat worden. De SP heeft nog geen oordeel. Het gaat om de actieve informatieplicht aan de sta-
ten en zij zien nog niet hoe dit met deze nieuwe werkwijze wel gerealiseerd zal worden. GL is ver-
baasd en vraagt zich af wat nu de oplossing is voor de problemen. De structuur is niet veranderd en 
wanneer is bekend wat onder zienswijzen wordt verstaan? GL blijft van mening dat statenleden niet 
thuishoren in het ABSNN. 
Een meerderheid van de fracties geeft aan dat evaluatie tussen 2 en 5 jaar zou kunnen. De SP zou zo 
snel mogelijk willen evalueren.  
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Niet bekend is wat het standpunt is van de PvdA in Fryslân. Het voorstel is een goede oplossing. Het 
DBSNN is voorstander van statenleden in het ABSNN. De gewenste momenten van evaluatie zullen 
door de DB-leden worden meegenomen naar het DB. De beslissing uit het statenstuk wordt genomen 
op basis van de GR, alleen diegene die aanwezig zijn tellen mee en kunnen voor of tegen stemmen. 
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Bats zegt toe de vraag wanneer bekend wordt wat onder de zienswijzen wordt ver-
staan, in het kader van de discussie over ABSNN, schriftelijk te zullen beantwoorden. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
 
7. Mededelingen 
De vergadering stemt in met twee presentaties, over INCAS en HIT op 27 mei en over Sensor City op 
24 juni 2009. Op verzoek van de fractie van de PvdA worden daarbij ook de twee andere statencom-
missies uitgenodigd. 
 
8. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 27 mei 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 19:15 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 27 mei 
2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 23/04/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met de Statencommissievergadering van 15 april 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 10-12-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe te zullen nagaan waar de ge-
meenten in het kader van de programmalijn WOK mee 
bezig zijn. Hij zal bovendien de wethouder van Aa en 
Hunze nogmaals wijzen op de boodschap waarmee 
die naar Brussel is gestuurd.  
 

Schriftelijke 
reactie volgt 
binnenkort.  

 

2. 04-02-2009 
PS 

Mevrouw Vlietstra zegt toe de beantwoording van de 
vragen van GroenLinks over een principecontract tus-
sen Essent en RWE en over de premie die huidige 
aandeelhouders krijgen als er in Borssele een 2e kern-
centrale mag worden gebouwd, mee te nemen in de 
notitie over Essent/RWE die eind februari verschijnt. 

Zie staten-
stuk 2009-
377 

√ 

3. 11-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP heeft toegezegd de vragen van Groen-
Links over de stijging van de waterschapslasten schrif-
telijk te zullen beantwoorden.  

Memo d.d. 
24 maart 
2009  

√ 

4. 11-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de vraag over het ver-
soepelen van de ruimtelijke maatregelen in het kader 
van EHS, neer te leggen bij de heer MUNNIKSMA.  

Mondeling 
beantwoord 
door mw 
Vlietstra 
tijdens 
st.cie. 15 
april ‘09 

√ 

5. 11-03-2009  
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de energiegerelateerde 
voorstellen n.a.v. de aanpak van de kredietcrisis onder 
de aandacht te brengen van mevrouw KLIP.  

Mondeling 
beantwoord 
door mw 
Vlietstra 
tijdens 
st.cie. 15 
april ‘09 

√ 

6. 11-03-2009  
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te gaan welke bo-
demsaneringslocaties onder de versnellingsagenda 
m.b.t. de aanpak van de kredietcrisis vallen.  

Brief d.d. 2 
april 2009 √ 

7. 11-03-2009  
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te gaan binnen wel-
ke termijn de provincie facturen wil betalen om de ver-
snellingsagenda uit te voeren.   

Brief d.d. 2 
april 2009 √ 

8. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

9. 18-03-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe een informeel overleg 
te plannen met de statencommissies BFE en OGB 
over het onderwerp toerisme (in cijfers).  
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10. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

  

11. 18-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe t.b.v. de discussie van 
15 april in de statencommissie BFE te komen met een 
notitie over: 

• De (on)mogelijkheden van het wel of niet ver-
kopen van aandelen Essent aan een niet ge-
splitst energiebedrijf als RWE (CDA) 

• Het overnemen van de bruglening door Enexis 
en de betekenis hiervan voor de Drentse be-
groting. (GL) 

 

Zie staten-
stuk 2009-
377 

√ 

12. 18-03-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe een notitie toe te stu-
ren, die op haar verzoek is gekomen van Essent, over 
de gevolgen voor Drenthe als de verkoopovereen-
komst van de Essent aandelen niet door zal gaan.  
 

Zie bijlage 2 
bij staten-
stuk 2009-
377 

√ 

13. 18-03-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de onjuistheden uit de brief 
van VOLE (d.d. 15.03.09) vóór 1 april a.s. schriftelijk te 
zullen weerleggen. 

Zie brief 
d.d. 1 april 
2009 

√ 

14. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat de heer BAAS met een 
schriftelijke reactie zal komen op de vraag wat er ge-
beurt met de opmerking dat er sprake is van niet 
deugdelijke motivering naar aanleiding van het jaar-
verslag van de commissie Rechtsbescherming. (CDA)   

 
 

15. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de brief van de staatssecreta-
ris van 21 februari 2004 over de baanverlenging en de 
hierbij behorende verdere correspondentie toe te zen-
den aan de statencommissie. 

 
 

16. 15-04-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe om in de brief van GS 
over de versnellingsagenda, die op 27 mei 2009 in de 
statencommissie BFE wordt besproken, de mogelijk-
heid om facturen eerder dan binnen de huidige 25 
dagen te betalen meegenomen zal worden. 

 
 

17.
  

15-04-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe in SNN-verband (Be-
stuurscommissie EZ) aan de orde te stellen of het zin-
vol is een gesprek aan te gaan met de belangrijkste 
banken.  

 
 

18. 15-04-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe een overzicht te doen 
toekomen wanneer de provincie Limburg vergadert 
over de verkoop van aandelen van Essent. 

Zie e-mail 
d.d. 17 april 
2009  

√ 
19. 15-04-2009 

SC BFE 
De heer BAAS zegt toe voor de vergadering van PS 
van 22 april de inverdientijd van de Warmte Koude 
Opslag te zullen nagaan. 

Zie brief 
d.d. 21 april 
2009  

√ 
20. 15-04-2009 

SC BFE 
De heer BATS zegt toe de vraag wanneer bekend 
wordt wat onder de zienswijzen wordt verstaan, in het 
kader van de discussie over AB SNN, schriftelijk te 
zullen beantwoorden. 
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Lange termijn 
 

  

1. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie terug-
komt als er meer duidelijkheid is over het verloop van 
het onderzoek naar organisatie van en toezicht op de 
WMD en dat de termijn van de zittingsduur van de 
gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden aan de 
duur van het onderzoek. 

  

2. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 
voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

Gedepu-
teerde 
Munniksma 
komt bin-
nenkort met 
reactie. 

 

3. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat het rapport “professioneel 
inkopen voor 2009 en verder” bij de Voorjaarsnota 
2009 kan worden behandeld. Het uitdrukken in geld 
van besparingen incl. de consequenties wordt indien 
mogelijk hierin opgenomen. PS ontvangt voldoende en 
tijdige informatie over het totaalpakket van inkopen.  

  

4. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat een evaluatie van 
de afspraken over onderbesteding bij de begroting 
voor 2011 kan worden behandeld. Tussentijdse ver-
antwoording gebeurt obv bestaande documenten.  

  

5. 04-02-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat een nader uitgewerkt pro-
jectvoorstel n.a.v. het rapport Amen is geen Amster-
dam vóór de zomer van 2009 in PS aan de orde komt.  

 
 

 

 
 
 

  
 
 
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M4 
VVD 
PvdA 
CDA 
GL 
CU 

12-11-2008  PS dringen er bij het college op aan: 
1. De gemeente Meppel niet te belasten met de 

financiering van het opwaarderen van de keer-
sluis bij Zwartsluis tot schutsluis; 

2. De provinciale dekking te halen uit dat deel 
van de reserve verkeer&vervoer (6 miljoen) 
dat zal worden overgeheveld naar het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten  

Zal in Voor-
jaarsnota 
2009 terug-
komen 

 

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Mevrouw 
Vlietstra 
zegt toe dat 
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zij dit op 
haar agen-
da plaatst.  

 


